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Ако странка тако каже, ја ћу сарађивати са СПС. Свако је у мојој кући радо виђен и
добро дочекан гост. Ипак, смета ми то што је Дачић погазио реч.

  

БЕОГРАД - Иако не воли о томе да прича, бављење политиком за Александра Вучића
већ неко време је прилично ризичан посао. Ипак, не одустаје. Каже да учи сваког дана,
највише на својим грешкама.

  

У интервјуу за Курир заменик председника СНС прича о предстојећем митингу
опозиције, промени Устава, Коштуници, Дачићу, геј паради, Добрици Ћосићу...

  

  Шта ће се променити у српској политици после 5. фебруара и вашег митинга?
Злобници би рекли - ништа.

  

- С тим злобницима се неће сложити људи који желе промене, људи који су за нормалну,
пристојну и уређену Србију.

  

  Где ћете одржати митинг, пошто су окупљања у центру града забрањена?

  

- Нико нам не може забранити да се окупимо испред Дома Народне скупштине.

  

  Ви заиста верујете да с Вељом Илићем, Вулином и Карићем можете освојити
власт?

  

- Људи верују у нас, а сви који желе да нам се придруже, добродошли су. Осим, наравно,
ДС и ЛДП.
    Постизборна математика каже да без ДСС или СПС тешко да ћете моћи до
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власти, а ни с њима не стојите баш најбоље?
  - Бавимо се политиком, а не постизборном математиком. Рачунамо и на конструктиван
дијалог с мањинама.

  

  Како очекујете њихову подршку када ће мањине највероватније остати ван
парламента уколико се усвоје уставне промене које предлажете?
  - Немогуће је да мађарске странке остану ван парламента. Можда неће имати пет, већ
три посланика, али ће бити у Скупштини свакако.

  

  Ако вас добро разумем, куцате на врата Пастора тако што им умањујете број
посланика у Скупштини?!
  - И ми ћемо имати мањи број посланика уколико прођу уставне промене. С господом
Пастор имамо врло пристојан однос.

  

  Ваша иницијатива о смањењу броја посланика не занима никога?
  - То само показује лицемерје оних који се баве политиком у Србији! Сви они су, на овај
или онај начин, причали о умањењу државног апарата, а кад смо ми то коначно
предложили, кренули су да нас нападају из свег оружја!

  

* Кажу да правите рејтинг на свађању са свима?
  - Сви смо на политичком тржишту, свађе и препуцавања су нормална ствар. Волео бих
да ми неко објасни кога смо ми то напали, осим ДС и СПС, и то тако што смо одговарали
на њихове несувисле тврдње.

  

  Да ли је тачно да сваки ваш разговор са страним дипломатама у Србији и ван ње
почиње и завршава се предлогом да с ДС направите владу?
  - Не почиње и не завршава се, али таквих предлога има.

  

  А ваш одговор је?
  - То није реално. Знате, није суштина у смањењу броја посланика, већ у огромним
уштедама. Пет милиона евра на посланицима, осам на државним секретарима, а где су
јавне набавке, агенције, управни одбори... Смањењем државног апарата уштедело би се
500 милиона евра годишње!
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  Шта ћемо с логиком да би референдум о промени Устава коштао више него што
би се добило смањењем броја посланика?
  - То је бесмислица! Референдум је један, а промене и уштеде ће остати годинама.
Основно је да људи почну да верују да су промене уопште могуће.

  

  Зашто се одједном не би мењало све што је у Уставу лоше? Укинуле бланко
оставке, на пример?
  - И ми смо за укидање бланко оставки, али за то немамо сагласност партнера. Свима
смета жабокречина у којој се наша политика налази већ 20 година, а нико неће да је
мења. Зашто? Па, зато што имају опипљиву корист од трутова у агенцијама, управним
одборима, јавним предузећима...

  

* Ко то у ЕУ тврди да је четвртина новца у јавним набавкама покрадена?
  - Европска комисија и њени челници, у Србији и ван ње.

  

  Нисам чуо господина Венсана Дежера да јавно говори о томе.
  - О томе се говори све више, и јавно и полујавно.

  

  Да ли би коначно јавно могло да се проговори о томе где себе види Александар
Вучић у некој будућој влади?
  - Нисам од људи којима је тако нешто најважнија ствар у животу. Ако већ инсистирате,
бавио бих се напретком земље и инвестицијама које би долазиле у Србију.

  

  Значи, Вучић уместо Динкића, који је на челу Министарства за економију и
регионални развој?
  - Нисам то рекао. Нама је важно да Томислав Николић буде премијер или председник
Србије.

  

* Шта је с полицијом? Свако мало помињете хапшења неких политичара? Да ли бисте
могли да наследите Дачића?
  - Не. Не размишљам као полицајац, о том послу не знам ништа. А и не занима ме. Мада
ме занима да лопови буду у затвору.
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   А колика би била ваша влада?
  - Идеално би било - премијер и 12 министара. Ако се партнери не буду сложили, број од
15 министарстава био би оптималан.

  

  Да ли је Ивица Дачић једини политичар кога не можете очима да видите?
  - То није тачно. Ако странка тако каже, ја ћу сарађивати са СПС.

  

  Вас двојица сте се и раније свађали, па се мирили, и то обично у вашој кући. Да
ли је то могуће опет?
  - Свако је у мојој кући радо виђен и добро дочекан гост. Ипак, приватно не мислим
ништа добро о томе што је Дачић погазио реч коју је дао.

  

  То ће рећи да Дачић више није добродошао у вашој кући?
  - Већ сам одговорио.

  

  А ПУПС, да ли су они добродошли у будућој власти?
  - Веома поштујем рејтинг странке господина Кркобабића.

  

  Многи се сећају да је у претходном наврату кад сте били на власти једна од првих
ствари коју сте урадили било то да се стамбено обезбедите. Како народ сада да
вам верује да то нећете учинити опет?
  - У СНС нема лопова. Да их има, већ би одавно били иза решетака.

  

  Шта у истраживањима јавног мњења пише о вашем понашању и вашим изразима
лица?
  - Знам своје мане, за разлику од других који фолирају искреност. Кажу да сам
арогантан, препотентан, да се не смејем. Гледам да исправим лоше у својим јавним
наступима.
  
  Не укидамо геј параду
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  Да ли бисте примили хомосексуалца у Главни одбор СНС?
  - Људе не ценимо по сексуалном опредељењу, већ по поштењу, раду и памети.

  

  А да ли ће, ако СНС дође на власт, и даље бити геј параде?
  - То зависи од оних који у томе желе да учествују. Знам само да нећемо држати у
вишемесечном притвору особе које су изговориле две погрдне реченице на рачун
полиције која чува учеснике геј параде.
  
  Немам број Коштуничиног мобилног

  

  Имате ли Коштуничин број телефона?
  - Мобилни не, кућни да.

  

  Да то није мало необично, немате број човека с којим желите да правите власт?
  - Не знам зашто би било необично.

  

  Из неког разлога СНС већ предуго толерише ДСС, иако вас они упорно вуку за
нос већ годинама. Зашто?
  - Немамо право да се понашамо као неодговорни људи којима је сујета већа од Монт
Евереста.

  

  Да ли је сметња вашој будућој сарадњи то што Коштуница и даље жели да буде
премијер?
  - Ако очекујете да кажем нешто лоше о њему, то се неће догодити.

  

* Коштуници и његовим партијским саборцима, с друге стране, смета то што се
дружите с Тадићевим сарадницима?
  - Шта мене брига шта коме смета?!
  
  Нобелову награду Добрици Ћосићу

  

  Да ли бисте подржали иницијативу немачког нобеловца Петера Хандкеа да се
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ослободи бивши директор РТС Драгољуб Милановић?
  - Нисам видео ту иницијативу. Милановић је већ осам година у затвору, за разлику од
многих који су учествовали у тој работи. Нисам уверен у његову кривицу, али је то посао
надлежних органа, у шта се нећу мешати.

  

  Ког би писца с ових простора требало кандидовати за Нобелову награду?
  - Иако се не слажемо политички, то би свакако било највеће перо српске данашњице -
Добрица Ћосић. Веома поштујем и дела Меше Селимовића и Данила Киша.

  

(Курир)
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